
Protokół nr VII/2024

z obrad IV Sesji Rady Miejskiej w Pasłęku kadencji 2024-2029 w dniu 27 czerwca 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:40 tego samego dnia.

Ad pkt 1. 

Otwarcie obrad sesji.
Obrady sesji Rady Miejskiej w Pasłęku w Sali im. Stanisława Paździora w Urzędzie Miejskim w Pasłęku 
otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Bogdan Pobiarżyn witając wszystkich zebranych. 

Ad pkt 2. 

Stwierdzenie prawomocności obrad.
Obrady były prawomocne, bowiem na sesji obecnych było 14 radnych. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

W obradach uczestniczyli także sołtysi sołectw gminy Pasłęk oraz zaproszeni goście. Listy obecności 
sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 3. 

Wybór sekretarza obrad.
Do pełnienia funkcji sekretarza obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował Radnego Aleksandra 
Gajczewskiego, który wyraził zgodę. Innych kandydatur radni nie zgłosili.

Głosowano w sprawie:
Wybór sekretarza obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, 
Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz 
Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Aleksander Gajczewski
NIEOBECNI (1)
Jan Tyliński

Ad pkt 4. 

Przyjęcie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku złożył wniosek o dodanie do porządku obrad punktu 14a – 
podjęcie uchwały w sprawie przekazania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Pasłęku 
skargi mieszkańca Pasłęka dotyczącej Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pasłęku.

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie dodanie do porządku obrad punktu 14a.



Głosowano w sprawie:
Wniosek w sprawie dodania punktu 14a do porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian 
Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (1)
Jan Tyliński

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek obrad.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian 
Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (1)
Jan Tyliński

Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 5. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z poprzedniej sesji.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian 
Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (1)
Jan Tyliński



Ad pkt 6. 

Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w ostatnim okresie międzysesyjnym.

Sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Pasłęka  w  okresie  od   28  maja  2024  r.  do  27  czerwca  2024  r.  
przedstawiła Burmistrz Pasłęka Pani Elżbieta Wasiuk (załącznik nr 5 do niniejszego protokołu).

Głos  zabrał  Radny  Damian  Olbryś,  który  odniósł  się  do  punktu  1  sprawozdania  z  prac  Burmistrza  
dotyczącego  zadania  „Budowa  kanalizacji  sanitarnej  Nowa  Wieś  –  Rydzówka  –  Kol.  Rydzówka”. 
Wykonawcą jest przedsiębiorstwo Pani Mileny Górskiej. Radny zapytał, czy PUW-K mogło brać udział w 
tych przetargach i czy brało udział. W przypadku wygranej w przetargu kwota 11 mln zł mogłaby mocno 
dźwignąć budżet tej jednostki.

Pan Henryk Żukowski Kierownik Referatu BGK odpowiedział, że PUW-K nie brało udziału w przetargu 
ponieważ  nie  miało  mocy  przerobowych.  Zadania,  które  można  zlecić  a  przedsiębiorstwo  ma  moc 
przerobową są zlecane.

Następnie głos zabrała Radna Elżbieta Hulanicka odnosząc się do punktu 25 sprawozdania dotyczącego 
organizacji zawodów dla drużyn pożarniczych. Radna skierowała prośbę do Zarządu i do MOSiR aby w 
przyszłym roku dopracować organizację tej uroczystości. Na imprezie nie było atrakcji dla dzieci, dzieci  
nie dostały nawet symbolicznej nagrody. Radna poinformowała, że gdyby wiedziała, że taka sytuacja 
może zaistnieć to postarałaby się o dodatkowe fundusze na ten cel. Udział brało 11 drużyn dziecięcych, 
które męczyły się w upale i dawały z siebie wszystko a zabrakło symbolicznej nagrody i atrakcji, których 
oprócz  samych  zawodów  nie  było.  Radna  zasugerowała  aby  uczyć  się  na  błędach  i  przyszłoroczne 
zawody zorganizować na wysokim poziomie. 

Burmistrz Pasłęka odpowiedziała, że zauważyła potrzebę zmiany sposobu prowadzenia tej imprezy i w 
przyszłym roku zostanie to poprawione. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za szybkie działanie związane z postawieniem lustra na ul.  
Partyzantów i  ul.  Wiśniowej  oraz znaku o ślepej  ulicy  na ul.  Cichej.  Po interwencji  nastąpiła  szybka 
realizacja. Następnie Przewodniczący zwrócił uwagę na nadzór nad utrzymaniem zieleni i wykonanymi 
pracami. Przewodniczący poinformował, że przekazał zdjęcia Zastępcy Burmistrza. Jest dobrze, ale może 
być bardzo dobrze. Chodzi o pozostawienie niewykoszonych części pod ławkami. Następnie poprosił aby 
w przyszłym roku nastąpiły szybsze remonty ławek i dostawienie tych ławek. 

Głos  zabrała  Radna  Urszula  Szuniewicz,  która  odniosła  się  do  punktu  18,  czyli  czyszczenia  wiat 
przystankowych. W miejscowości Stegny stoi wiata, ale nie na przystanku. Radna poinformowała, że  
została  ona  umyta,  ale  można  by  ją  było  usunąć  gdyż  stoi  poza  przystankiem  i  jest  całkowicie  
niepotrzebna. Następnie poprosiła o postawienie wiaty na przystanku. 

Głos  zabrał  Pan  Henryk  Żukowski  Kierownik  Referatu  BGK  odpowiadając  Pani  Radnej,  że  wiata 
przystankowa nie stoi  na przystanku,  ale w miejscu odpowiednim dla dzieci  dowożonych do szkoły.  
Wiata została  umyta,  ale  nie  została  jeszcze pomalowana.  Jeśli  wolą  sołtysa i  rady sołeckiej  będzie  
zabranie wiaty to urząd tą wiatę zabierze, ponieważ są miejsca gdzie ją można postawić. Mimo wszystko 
Kierownik wskazuje na bezpieczeństwo i ochronę dzieci. 

Radna Lidia Zawarczyńska podziękowała za szybką interwencję i naprawę wewnętrznej drogi ul. 
Dworcowej. Radna zauważyła, że w sprawozdaniu Pani Burmistrz jest wiele informacji o pozyskanych 
środkach zewnętrznych i zapytała, czy prowadzone są prace zmierzające do pozyskiwania środków na 
oświatę z tych funduszy. W harmonogramie ogłoszonym na rok bieżący jest m.in. priorytet edukacja i 
kompetencje, kompetencje dla regionu itd.



Burmistrz Pasłęka odpowiedziała, że są złożone projekty w ramach pozyskiwania środków unijnych. 
Szkoła Podstawowa Nr 1 i Szkoła Podstawowa Nr 2 złożyły wspólny wniosek. Przystąpiono także do 
wyłonienia wykonawcy audytu energetycznego na cztery jednostki: SP Nr 1, SP Nr 2, SP Nr 3 i SP Nr 3 
tzw. mała trójka. Cały czas prowadzona jest analiza pozyskania środków dodatkowych również w 
zakresie edukacji. Urząd jest czujny i przygotowany do tego aby pozyskiwać środki z różnych źródeł.

Ad pkt 7. 

Zapytania i wnioski sołtysów.
Głos zabrał Pan Paweł Kurach sołtys sołectwa Rzędy, który poruszył temat chodnika. Projekt podobno 
jest gotowy, ale Sołtys zapytał w jakim czasie mógłby być zrealizowany. Brak chodnika stwarza 
niebezpieczeństwo dla chodzących tą drogą małych dzieci.

Ad pkt 8. 

Prezentacja oferty przedsięwzięć rekreacyjnych, sportowych i kulturalnych na sezon wakacyjny 2024 
roku.

Głos zabrała Pani Izabela Wiśniewska Dyrektor POK w Pasłęku, która przedstawiła ofertę przedsięwzięć 
organizowanych przez POK w sezonie wakacyjnym.

Głos zabrał Radny Damian Olbryś, który zapytał, czy Pan Kostyra prowadzi regularny instruktaż gry na 
instrumentach i czy takie zajęcia są ogólnodostępne dla mieszkańców.

Pani Wiśniewska odpowiedziała, że w momencie kiedy są zgłoszenia to te zgłoszenia są przyjmowane i 
wtedy Pan Kostyra uczy grać na gitarze. 

Radny Olbryś zasugerował, że ta inicjatywa powinna wyjść z POK. Jeśli POK ogłosiłby, że jest taka 
możliwość to mieszkańcy na pewno z chęcią by się na nie udawali.

Pani Dyrektor odpowiedziała, że POK może to ogłosić.

Głos zabrał Pan Jerzy Przedpełski Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pasłęku, który 
przedstawiła ofertę przedsięwzięć organizowanych przez MOSiR w sezonie wakacyjnym.

Głos zabrał Radny Damian Olbryś, który zapytał o urządzenia w parku rekreacyjnym na Pl. Tysiąclecia. 
Radny zrobił 4 zdjęcia. Dwa zdjęcia dotyczą zepsutych urządzeń przynajmniej od roku a jedno nawet od 
trzech lat. Radny zgłaszał tą sytuację pracownikom MOSiR, ale bezskutecznie i nic w tym zakresie się nie 
dzieje. Natomiast jedna z większych atrakcji, czyli żółta zjeżdżalnia jest wyłączona z użytkowania. 

Dyrektor MOSiR odpowiedział, że trzeba kupić nowy element, a jeśli go nie będzie to trzeba będzie kupić 
nowe urządzenie. 

Radny powiedział, że tam jest kilka innych urządzeń wymagających uwagi i dziwi się, że nikt z 
pracowników tego nie widzi. Mieszkańcy zauważają to przynajmniej od roku. Radny wyśle zdjęcia Panu 
Dyrektorowi. 

Pan Przedpełski odpowiedział, że codziennie rano o godz. 7 jest tam pracownik i oprócz sprzątania ma za 
zadanie przegląd zabawek. W dniu dzisiejszym pracownik z firmy zajmującej się naprawianiem tych 
urządzeń chodził i sprawdzał. Pan Przedpełski poprosił o zdjęcia żeby mógł zareagować. 

Radny Olbryś poinformował, że prześle. Następnie poruszył sprawę toalety w pobliżu byłej kolektury 
totolotka. Kiedy naprzeciwko była lodziarnia to ta toaleta działała. Pracownicy lodziarni posiadali do niej 



klucze i można było je od nich pozyskać. W obecnym czasie widnieje informacja, że jest tam awaria i 
Radny zapytał, z czego wynika ta awaria.

Pan Przedpełski powiedział, że istnieje problem z odbiorem ścieków. Trzeba na bieżąco po 
użytkownikach sprzątać, bo to się zapycha. Dlatego też obok stoją toi toie, które są serwisowane 2 razy 
w tygodniu i zdają egzamin.

Następnie Radny Olbryś zapytał jaką rolę pełni w tej chwili budynek z gliny. 

Dyrektor Przedpełski odpowiedział, że jest tam część magazynowa a także przechowują cenny sprzęt i 
przebierają się członkowie Klubu Nenia. Jest on dostępny więc jeśli ktoś ma ochotę to Dyrektor zaprasza.

Radny zapytał ile koni obecnie jest w stadninie. 

Pan Dyrektor odpowiedział, że łącznie jest 18 koni, z czego gminnych – 7. Pozostałe konie to konie 
użyczone dla klubu przez sponsora czyli Pana Przedpełskiego.

Radny Olbryś zapytał w jaki sposób są utrzymywane te konie. Czy przez sponsora czy ze środków 
gminnych. 

Pan Dyrektor poinformował, że zawarta jest umowa pomiędzy klubem a MOSiR-em, w której jest ujęte 
kto za co płaci. 

Radny Olbryś poprosił o kopię tej umowy.

Pan Przedpełski poinformował, że kopię tej umowy ma Pani Burmistrz i może udostępnić, ale jeśli nie to 
Dyrektor dostarczy Panu Radnemu tą kopię. 

Głos zabrał Pan Piotr Adamczyk Dyrektor Biblioteki Publicznej w Pasłęku, który przedstawiła ofertę 
przedsięwzięć organizowanych przez Bibliotekę Publiczną w Pasłęku w sezonie wakacyjnym.

Głos zabrała Radna Dorota Dragan, która zauważyła, że w materiałach sesyjnych w harmonogramie są 
soboty z biblioteką i zapytała ile tych sobót w miesiącu jest.

Dyrektor Adamczyk odpowiedział, że jest to jedna sobota w miesiącu w związku ze zbyt małą obsadą 
kadrową żeby działać w każdą sobotę.

Radna Dragan zapytała Dyrektora, czy uważa, że godziny pracy od 8:00 do 12:00 są dobrym 
rozwiązaniem. Czy nie lepiej byłoby gdyby były późniejsze.

Pan Dyrektor odpowiedział, że w soboty przychodzi bardzo mało mieszkańców, z czego większość 
przychodzi do godziny 10:00. Od godz. 10:00 do 12:00 praktycznie w soboty jest już pusto.

Radna Dorota Dragan zwróciła uwagę na godziny otwarcia biblioteki w tygodniu, które są zbyt krótkie. 
Czytelnicy często muszą biec z pracy żeby zdążyć wypożyczyć książkę ponieważ biblioteka jest otwarta 
do godz. 16:00. Następnie Radna zwróciła uwagę na rozbieżność podanych godzin otwarcia biblioteki na 
stronie internetowej urzędu i na facebooku. Radna poprosiła Pana Dyrektora aby przemyślał kwestię 
godzin otwarcia biblioteki.

Dyrektor Biblioteki poinformował, że były próby wydłużenia otwarcia biblioteki. Biblioteka była czynna 
do godz. 18:00 i niestety między godziną 15:00 a 18:00 nie było ani jednego czytelnika. Ciekawe jest to, 
że nikt się nie zgłasza z uwagami do biblioteki. Są plany aby te godziny wydłużyć i jest to związane z 
nowym rokiem, nowym statutem i rozszerzeniem działalności biblioteki. W środy natomiast biblioteka 
jest czynna od godz. 7:00 i rzeczywiście między godz. 7:00 a 8:00 jest kilka osób, które z tego korzystają. 

Głos zabrał Radny Aleksander Gajczewski, który zwracając się do Pana Jerzego Przedpełskiego Dyrektora 



MOSiR w Pasłęku, Pani Izabeli Wiśniewskiej Dyrektor POK w Pasłęku oraz Pana Piotra Adamczyka 
Dyrektora Biblioteki Publicznej w Pasłęku podziękował za współpracę przy pomocy Power Fest Pasłęk.

Prezentacja oferty przedsięwzięć rekreacyjnych, sportowych i kulturalnych na sezon wakacyjny 2024 
roku roku stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2024-
2030.

Projekt uchwały wyjaśniła Pani Bożena Adamczyk Skarbnik Gminy Pasłęk. 

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2024-2030.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian 
Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (1)
Jan Tyliński

Uchwała Nr VII/48/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 27 czerwca 2024 roku w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2024-2030 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu.

Ad pkt 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2024 budżetu Gminy Pasłęk
Projekt uchwały wyjaśniła Pani Bożena Adamczyk Skarbnik Gminy Pasłęk. 

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwalonego na rok 2024 budżetu Gminy Pasłęk.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Andrzej Juniewicz, Damian Olbryś, Kamil 
Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, 
Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Elżbieta Hulanicka
NIEOBECNI (1)
Jan Tyliński

Uchwała Nr VII/49/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 27 czerwca 2024 roku w sprawie zmiany 
uchwalonego na rok 2024 budżetu Gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez gminę Pasłęk.
Projekt uchwały wyjaśniła Pani Bożena Adamczyk Skarbnik Gminy Pasłęk. 

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez gminę Pasłęk.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Andrzej Juniewicz, Damian Olbryś, Kamil 
Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, 
Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Elżbieta Hulanicka
NIEOBECNI (1)
Jan Tyliński

Uchwała Nr VII/50/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 27 czerwca 2024 roku w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego przez gminę Pasłęk stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 12. 

Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta i Gminy Pasłęk w roku 2023:
a) debata nad Raportem o stanie Miasta i Gminy Pasłęk w roku 2023,

Radni nie zabrali głosu w ww. punkcie obrad sesji. 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Pasłęka wotum zaufania.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
udzielenia Burmistrzowi Pasłęka wotum zaufania.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (12)



Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław 
Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, 
Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dorota Dragan, Aleksander Gajczewski
NIEOBECNI (1)
Jan Tyliński

Uchwała Nr VII/51/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 27 czerwca 2024 roku w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Pasłęka wotum zaufania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 13. 

Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Pasłęka z tytułu wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2023 rok:

a) zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2023 rok,
Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2023 rok stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu.

b) zapoznanie z opinią RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2023 r.,
Uchwałę Nr RIO.VIII-0120-172/24 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z 
dnia 10 kwietnia 2024 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Pasłęka 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Pasłęk za 2023 rok odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej w 
Pasłęku Pan Bogdan Pobiarżyn. 

Opinia RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2023 r. stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu.

c) zapoznanie ze sprawozdaniem finansowym,
Radni nie wnieśli zapytań odnośnie sprawozdania finansowego
Sprawozdanie finansowe stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

d) zapoznanie z informacją o stanie mienia gminy Pasłęk,
Radni nie wnieśli zapytań odnośnie informacji o stanie mienia gminy Pasłęk.

Informacja o stanie mienia gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

e) zapoznanie ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pasłęku,
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał uchwałę Nr 1/2024 Komisji Rewizyjnej Rady

Miejskiej w Pasłęku z dnia 10 czerwca 2024 r. w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi
Pasłęka za 2023 rok, a także opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu gminy Pasłęk
za 2023 rok.
Stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pasłęku stanowi załącznik nr 15 do
niniejszego protokołu.

f) zapoznanie z opinią RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pasłęku w sprawie 
absolutorium,



Uchwałę Nr RIO.VIII-0120-290/24 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z 
dnia 12 czerwca 2024 roku w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Pasłęku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Pasłęka absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 
rok  odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Bogdan Pobiarżyn.

Opinia RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pasłęku w sprawie absolutorium stanowi 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

g) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2023 r.,

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2023 r.,
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian 
Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (1)
Jan Tylińsk

Uchwała Nr VII/52/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 27 czerwca 2024 roku w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2023 r. 
stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Pasłęka z tytułu wykonania 
budżetu gminy Pasłęk za 2023 rok.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Pasłęka z tytułu wykonania budżetu 
gminy Pasłęk za 2023 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian 
Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (1)
Jan Tyliński

Uchwała Nr VII/53/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 27 czerwca 2024 roku w sprawie udzielenia 



absolutorium Burmistrzowi Pasłęka z tytułu wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2023 rok stanowi 
załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 14. 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Pasłęka na działalność Dyrektora Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Pasłęku.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia skargi mieszkańca Pasłęka na działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Pasłęku.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian 
Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (1)
Jan Tyliński

Uchwała Nr VII/54/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 27 czerwca 2024 roku w sprawie rozpatrzenia 
skargi mieszkańca Pasłęka na działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 
Pasłęku stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

a) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 
Pasłęku skargi mieszkańca Pasłęka dotyczącej Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Pasłęku.

Głos zabrał Radny Damian Olbryś, który powiedział, że zachowanie Pana Przedpełskiego jest 
powszechnie znane. Radny myśli, że ta skarga jest również konsekwencją wszystkich zdarzeń, które 
miały miejsce w przeszłości. Nie jest to pierwsza skarga i gdyby nie pobłażliwe podejście poprzedniego 
Burmistrza to być może do takich sytuacji by nie dochodziło. Radny nie wie czy Pan Przedpełski był w 
tym miejscu prywatnie czy służbowo, bo ma nieregulowany czas pracy. 

Pan Jerzy Przedpełski Dyrektor MOSiR poprosił o głos.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku poinformował, że to jest tylko przekazanie skargi dla Komisji i 
Komisja będzie ją rozpatrywała i dopiero wtedy będzie można rozpocząć dyskusję. 

Pan Przedpełski powiedział, że nie wie o co chodzi i chciałby poznać tą skargę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że skarga jest dostępna w materiałach sesyjnych, 
następnie będzie rozpatrywana przez komisję. Na pewno Pan Dyrektor będzie mógł się z nią zapoznać, 
ustosunkować się do niej i merytorycznie wypowiedzieć. 

Głosowano w sprawie:
Przekazania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Pasłęku skargi mieszkańca Pasłęka 



dotyczącej Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pasłęku.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian 
Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (1)
Jan Tyliński

Uchwała Nr VII/55/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 27 czerwca 2024 roku w sprawie przekazania 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Pasłęku skargi mieszkańca Pasłęka dotyczącej 
Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pasłęku stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 
protokołu.

Ad pkt 15. 

Odpowiedzi na zapytania i wnioski sołtysów.

Odpowiedzi na zapytanie Pana Pawła Kurach sołtysa sołectwa Rzędy udzielił Pan Henryk Żukowski 
Kierownik Referatu BGK, który poinformował, że Panu Sołtysowi na pewno chodzi o ścieżkę rowerową 
wzdłuż drogi 527. Pani Burmistrz jest w ciągłym kontakcie z ZDW w tej sprawie i dba o bezpieczeństwo 
mieszkańców. Droga jest bardzo niebezpieczna, ruchliwa i wymaga tego aby uregulować ruch w inny 
bezpieczny sposób czyli poprzez wybudowanie ścieżki rowerowej. W dniu dzisiejszym podjęty został 
kontakt z Kierownikiem Rejonu Dróg w Elblągu Panem Robertem Dróbką, który stwierdził, że obecnie 
jest inne stanowisko ZDW niż było do tej pory. Do tej pory ZDW żądał od gminy Pasłęk współudziału w 
realizacji połowy kosztów tego przedsięwzięcia natomiast teraz są duże granty na budowę ścieżek 
rowerowych i być może w przyszłym roku rozpocznie się realizacja budowy tej ścieżki z funduszy ZDW.

Ad pkt 16. 

Sprawy różne.
Głos zabrała Pani Elżbieta Wasiuk Burmistrz Pasłęka, która podziękowała Radnym za podjęcie uchwały w 
sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Pasłęka. Następnie złożyła podziękowania wszystkim, 
którzy przyczynili się do tego faktu i pracowali nad zapewnieniem realizacji budżetu, w szczególności 
Pani Skarbnik, Panu Sekretarzowi, jednostkom organizacyjnym. Pani Burmistrz powiedziała, że zdaje 
sobie sprawę, że przed Nią ogromne oczekiwania i już dziś analizując materiały zdaje sobie sprawę, że za 
rok Radni będą rozliczali Burmistrza z działań, które podejmowane są teraz wspólnie. 

Ad pkt 17. 

Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku przypomniał, że przerwy wakacyjnej radni nie mają. Rada 
pracuje cały czas. Następnie Przewodniczący zaznaczył, że mieszkańcy, którzy chcieliby zadawać pytania 
albo poruszać własne tematy zgodnie ze statutem mogą to zrobić wcześniej i napisać taką prośbę. Na 
pewno będzie to rozpatrzone. Przewodniczący poinformował także, że pełni dyżur w każdą środę od 
godz. 12:30 do godz. 14:30 i wtedy można poruszać różne tematy. 



Przewodniczący zamknął obrady sesji.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Pasłęku

mgr Bogdan Pobiarżyn

Sekretarz obrad:
Aleksander Gajczewski

Protokołowała:
Diana Stefanowska


